
INTERVJU: IVAN ČOVIĆ 

  

 

Zašto ste se počeli baviti judom? 

Judom sam se počeo baviti tako što me otac nagovorio da odem na jedan trening 

juda, budući da je on poznavao glavnog trenera u jednom klubu. U početku mi se nije 

svidjelo, no poslije prvog natjecanja sam zavolio judo i nastavio jače trenirati. 

 

Jeste li osvojili puno medalja? 

Dosad sam osvojio preko sto medalja.  

 

Koji su vam najbolji rezultati? 

Najbolji rezultati su mi dva druga mjesta s Europskih judo kupova (jedno u 

Dubrovniku, jedno u Bratislavi) te tri treća mjesta s natjecanja istog ranga. 



Zahvaljujući tim rezultatima trenutno sam peti na ljestvici Europskih judo kupova. 

TakoĎer, trenutno sam seniorski prvak Hrvatske.  

 

Koje su vam medalje najdraže? 

Najdraže medalje su mi svakako ovih pet s Europskih kupova, budući da ih je bilo 

najteže osvojiti. A posebno mi je draga i jedna medalja još iz juniorskih dana, koju 

sam osvojio na juniorskom Europskom kupu u Lignanu u Italiji. Tada sam došao do 

trećeg mjesta, nakon pet izuzetno teških borbi.  

 

U kojoj kategoriji se borite?  

Borim se u kategoriji +100 kg.  

 

 

Koliko često trenirate?  

Treniram dvaput dnevno tijekom radnog tjedna; plus trening subotom. Otprilike 10 -

11 treninga tjedno.  

 



Da li puno putujete? 

Često putujem po Hrvatskoj, a i van zemlje. Kada krene sezona, natjecanja su svaki 

drugi, treći tjedan. A kad nisu natjecanja, odlazim na pripreme. 

 

Bavite li se još nečim? 

Uz judo, redoviti sam student četvrte godine Fakulteta strojarstva i brodogradnje; 

smjer Mehatronika i robotika.  

 

Je li vam teško uskladiti sve obaveze? 

Ponekad mi je teško uskladiti obveze, puno je odricanja i žrtve. Često nemam 

vremena za neke hobije i slične stvari. No, uspio sam si napraviti raspored pa zasad 

sve funkcionira dosta dobro. TakoĎer, svaki uspjeh je još i veći i ljepši kad se za 

njega više potrudim.  

 

Koji vam je glavni cilj u sportu?  

Glavni cilj mi je biti sudionikom Olimpijskih igara. Mislim da je to najveći san svim 

sportašima, koji se bave sportom na visokom nivou, bez obzira o kojem je sportu 

riječ.  

 

Imate li želju postati trener?  

Zasad se fokusiram samo na ovaj natjecateljski dio. Kad se prestanem natjecati, 

vidjet ću u kojem smjeru želim ići. 

        

       Intervju vodio: Dorijan Herjavić, 6.r. 


